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De kracht van Overijssel 
 

 

Het zomerreces begint. Een periode 
om samen met gezin en vrienden te 
genieten van een welverdiende 
vakantie. Even niet de druk van 
vergaderingen, werkbezoeken en 
debat. Ook een periode om afstand te nemen van de 
drukte van alledag. Terug te kijken op wat het 
politieke jaar ons heeft gebracht. Een nieuwe CDA-
fractie, een stevige coalitie met een nieuw college en 
een ambitieus coalitieprogramma. De uitdagingen 
zijn groot om de goed gevulde investeringsagenda 
waar te gaan maken. 
Na het zomerreces zien we elkaar weer, uitgerust en 
monter met opperbeste zin om de Kracht van 
Overijssel; Inspireren, innoveren en investeren,Â  
waar te maken. Ik wens u en uw familie een fijne 
vakantie. 

Martin ReesinkÂ  

lees verder 
 

Rondetafel bouwsector 
 

 

Donderdag 14 juli jl. vond, op 
initiatief van de CDA-fractie, de 
rondetafel bijeenkomst tussen 
vertegenwoordigers uit de 
bouwsector en Statenleden plaats. 
In museum De Twentse Welle te Enschede waren 
vanuit de sector 15 ondernemers aanwezig die ieder 
hun licht op de problemen in de bouw lieten schijnen. 
Daarnaast waren alle Statenfracties 
vertegenwoordigd door hun woordvoerders regionale 
economie. 
 
Tijdens het gesprek stonden de volgende vragen 
centraal: 
1. Welke rol ziet de sector voor de provincie 
Overijssel als het gaat om de bouw? 
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2. Wat heeft de sector gemerkt van de inzet en de 
ondersteuning van de provincie Overijssel in de 
afgelopen periode? 
3. Wat wordt er gemist in de inzet van de provincie 
Overijssel? 
4. Wat wordt verwacht van de provincie Overijssel in 
de komende periode? 

lees verder 
 

Evaluatie reconstructie 
 

Woensdag 13 juli jl. was de 
Statenbehandeling van het rapport 
'Een kwalitatieve evaluatie van het 
reconstructiebeleid in Overijssel'. 
GS gaan nu de aanbevelingen voor 
de korte termijn uitwerken. Ten 
aanzien hiervan hebben wij een 
motie ingediend samen met onze coalitiepartijen en 
de PVV, met het verzoek deze korte termijn 
aanbevelingen in overeenstemming te brengen met 
de uitgangspunten van ons coalitieakkoord. 
Daarnaast willen we graag per gebied een overzicht 
waar zich knelpunten voordoen als gevolg van 
stapeling van (externe) ontwikkelingen.  
Het rapport geeft heel duidelijk aan dat de omgeving 
van het reconstructiebeleid in beweging is. 
Voorbeelden hiervan zijn de modernisering van de 
landbouwsector, de komst van nieuwe 
milieutechnologie, nieuwe regelgeving voor 
dierwelzijn en zorgen om de volksgezondheid. 
Ontwikkelingen kunnen op elkaar inwerken en ook 
strijdig zijn. Dit betekent dat we goed na moeten 
denken over welke regionale en lokale opgaven wij 
zien voor de lange termijn. Dit vergt een breed 
kaderstellend debat. Wij hebben in elk geval 
aangegeven ruimte te willen blijven bieden aan 
gezin-s en familiebedrijven, duurzame landbouw, 
ondernemerschap en innovatie.  
 
Klik hier voor de motie.  
 
Yvonne Nijhof lees verder 

 

Perspectief-nota  
 

De Perspectief-nota (P-nota) is 
woensdag 13 juli jl. na een goed 
politiek debat vastgesteld. Een P-
nota waarin het coalitieprogramma 
financieel is vertaald. De financiele 
doorrekening laat zien dat het 
verantwoord is flink te investeren 



met de gelden van de verkoop van Essent. 
Bezuinigen om de begroting structureel sluitend te 
krijgen is noodzakelijk. Het CDA wil dat verantwoord 
doen en trekt het komend jaar ervoor uit om te zien 
wat kan en moet. De inzet is aangegeven, maar een 
zorgvuldige uitwerking is vereist. Meer dan de helft 
van de investeringsagenda komt terecht in steden, 
door te investeren in en het stimuleren van de 
leefbaarheid en economie.  
De oppositie heeft nog voorstellen gedaan om minder 
in te zetten op wegen. Maar dat is niet haalbaar als je 
het fileleed wilt aanpakken op A1 en A28. Ook de 
N35 en N50 moeten aangepakt worden. Daarbij is in 
de vorige Statenperiode bijna Statenbreed beslist dat 
de N34 (250 mln. euro) moet worden aangepakt.  
Klik hier voor de P-nota en de investeringsagenda  
 
Martin Reesink lees verder 

 

Agenda 
 

Raads- en 
Statenledenbijeenkomst  
Op maandagavond 26 september 
organiseert de CDA-Statenfractie 
een Raads- en 
Statenledenbijeenkomst over de 
gevolgen van de gepresenteerde 
Rijksbegroting.  
 
Holtense Dag  
De Holtense Dag vindt dit jaar plaats op zaterdag 12 
november. De commissie is al druk met de 
voorbereidingen, maar kan vast melden dat Ruth 
Peetoom te gast is.  
 
Aanmelden voor de nieuwsbrief van de CDA-
Statenfractie Overijssel kan door een e-mail te sturen 
naar communicatie.cda.overijssel@home.nl lees 
verder 

 

 

 

 
U ontvangt deze nieuwsbrief omdat u lid bent van het CDA of in het verleden heeft aangegeven  

onze nieuwsbrief te willen ontvangen. U kunt u altijd afmelden voor de nieuwsbrief. 
 


